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Fatsa için önemli projeler arasında yer alan Hükümet Konağı Önü Meydan Projesi için alt yapı
çalışmaları başladı. Çalışmaları yerinde inceleyen Fatsa Belediye Başkanı Hüseyin Anlayan,
Projenin istimlak ve ihale çalışmalarının bittiğini ifade ederek yapılan çalışmalar hakkında şu
bilgileri verdi, “Yeni projelerimizden bir tanesi Hükümet Konağı önündeki yeni meydan projesi
olduğunu kamuoyuyla paylaşmak isterim. Bununla alakalı buradaki istimlak çalışmaları
tamamlandı ve burada yapacağımız bütün uygulamaların ihaleleri yapıldı. Yani bunun içerisinde
ne var özellikle bu zeminde uygulanacak olan ve bölgemizde ilk olacak olan renkli desenli baskı
asfalt olacak, bununla beraber yine burada çevre düzenlemeleri olacak, ortasında havuz olacak,
yine aydınlatmaları ile beraber gerçekten şehrin bir meydanı olacak. Toplam 7.000m2 yani 7
dönüm büyüklüğünde burada bir meydan oluşacak ”dedi. 

  

Başkan Anlayan,” Çalışmalar bittiğinde bölgemize ve şehrimize yakışır bir meydan
olacak”

  

Belediye olarak alt yapı çalışmalarına fiilen başladıklarını söyleyen Başkan Anlayan; “Şu anda
yağmur suyu hatlarını yapıyoruz. Yağmur suyu hatları da son aşamaya gelmiş durumda.
İnşallah önümüzdeki haftadan itibaren de saat düzenleme çalışmaları başlayacak. Bir an önce
burayı bitirmenin arzusundayız. Burası bittiğinde gerçekten şehrin girişinde Hükümet Konağı’nın
önünde bütün hemşerilerimizin kullanabileceği şehrin yeni bir meydanı olacak. Tabi meydan
deyince akla hemen Cumhuriyet Meydanımız geliyor. Cumhuriyet Meydanı’mızın
büyütülmesiyle ilgili süreç devam ediyor. Oradaki mülkiyetlerin istimlak edilmesi için dava açtık.
İstimlak davası bittiğinde orada da benzer çalışmalar olacak. Ama Hükümet Konağı önü
yapıldığında Cumhuriyet Meydanı'nın büyütülmüş halinden daha büyük bir meydan olacak.
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Hükümet Konağı’nın önündeki meydan projemizin fiilen çalışmaları başladı, hayata geçiyor.
İnşallah bittiğinde gerçekten bölgemize şehrimize yakışır bir meydan olacak. Ben Fatsa’mıza
hayırlı olmasını diliyorum. Teşekkür ediyorum” dedi.
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